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 פירוק הפאר קלטים בסוקולוב ואוסישקין  : 21/01 הצעה לסדר היום לישיבת המועצה

 ( יה לפקודת העיריותיא לתוספת השנ27הצעה לסדר לפי סעיף )

 הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן: 

 :    הרקע

לאחרונה התקינה העיריה מספר פארקלטים לטובת אפשרות לעמוד'לשבת ליד מסעדות אשר   .1

 לא מורשות לאפשר ללקוחות לשבת במסעדה/בתי קפה

חניות )גם בזמן שהמסעדות לא מוכרות, וגם בזמן שהמתקן מוקם והוא   2-3כל יחידה תופסת  .2

 ( מוקם באיטיות 

 תושבים רבים מתלוננים על ההחלטה והביצוע:  .3

שאלות רבות עלו בהקשר להחלטה, ביצוע, תמחור, קביעת מיקום, תכנון היחידה, תקופת   .4

 הפעלתה, נושאי תחבורה ופגיעה בחניות ועוד. 

 

 : מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן
 

 הקיימות ולהסירן מהמרחב הציבורי. להפסיק התקנת יחידות נוספות, לבטל את היחידות 

 בכבוד רב,

 , חבר מועצהירון גדות 

 התעוררות 
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